
Bytové družstvo Pujmanové 1550 
se sídlem: Praha 4, Nusle, Pujmanové 1550/24, PSČ 140 00 

IČ: 61861561 
 

 
ZÁPIS ZE ČLENSKÉ SCHŮZE BYTOVÉHO DRUŽSTVA PUJMANOVÉ 1550 KONANÉ DNE 13. DUBNA 2015 

 

 
    program schůze: 
 
1. zahájení – úvod 
2. přehled vyúčtování a schválení účetní uzávěrky roku 2014 
3. zpráva kontrolní komise 
4. návrh na snížení příspěvku do fondu oprav a obnovy 
5. volba členů představenstva bytového družstva 
6. schválení převodu družstevních bytů do osobního vlastnictví 
7. diskuse, různé 
8. závěr 
 
 

1. Členskou schůzi bytového družstva zahájila v 18,12 hod Ing. Kohoutová, předsedkyně 
představenstva bytového družstva a konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina 
družstevníků a schůze bytového družstva je tedy usnášeníschopná. 
 

2. Následně přistoupila k informování přítomných členů o hospodaření bytového družstva, 
jednotlivých nákladech a účetní závěrce roku 2014 s tím, že k 31. prosinci 2014 činil stav aktiv 
bytového družstva 583.599,- Kč. Následně nechala předsedající hlasovat o následujícím 
usnesení: „Bytové družstvo Pujmanové 1550 schvaluje vyúčtování a účetní závěrku roku 
2014“. Pro uvedené usnesení hlasovalo 100% přítomných družstevníků a usnesení bylo přijato.  
 

3. Poté vystoupila paní Kačírková a přednesla zprávu kontrolní komise. Sdělila, že předmětem 
kontroly bylo období od listopadu 2013 do prosince 2014 a kontrolovány byly přijaté veškeré 
přijaté faktury a výdajové doklady s tím, že nebyl shledán jakýkoliv problém a vše je tedy v 
pořádku. 

 

4. V rámci bodu 4. programu přednesla předsedkyně bytového družstva paní kohoutová návrh na 
snížení příspěvku do fondu oprav a obnovy ze současné výše 20,42 Kč/m2 na novou úroveň 
17,50 Kč/m2 a vyzvala přítomné k hlasování a následujícím usnesení: „Bytové družstvo 
Pujmanové 1550 schvaluje snížení příspěvku do fondu oprav a obnovy na úroveň 17,50 Kč/m2 
s účinností od 01. června 2015“. Pro uvedené usnesení hlasovalo 100% přítomných 
družstevníků a usnesení bylo přijato.  
 

5. Při projednávání bodu 5. Programu byli přítomní informováni o skutečnosti, že stávajícím 
členům představenstva bytového družstva skončilo funkční období. Vzhledem k tomu, že se 
nikdo z přítomných družstevníků nechtěl nově stát členem představenstva, tak bylo navrženo, 
aby představenstvo pokračovalo ve stejném složení jako doposud. Předsedající tedy následně 
nechala hlasovat o následujícím usnesení: „Bytové družstvo Pujmanové 1550 volí za členy 
představenstva bytového družstva paní Alenu Kohoutovou jako předsedkyni, paní Jaroslavu 
Šajnovou jako místopředsedkyni a pana Martina Vacka jako člena představenstva bytového 
družstva“. Pro uvedené usnesení hlasovalo 100% přítomných družstevníků a usnesení bylo 
přijato.  
 

6. Následně přistoupila paní Kohoutová k projednávání bodu 6. programu. Po krátké diskusi 
nechala hlasovat o následujícím usnesení: „Bytové družstvo Pujmanové 1550 tímto schvaluje 
převod družstevních bytů do osobního vlastnictví a pověřuje tímto představenstvo bytového 
družstva k tomu, aby činilo kroky, které budou mít za následek převod družstevních podílů, a 
to pokud možno v termínu od 01. ledna 2016“. Pro uvedené usnesení hlasovalo 100% 
přítomných družstevníků a usnesení bylo přijato.  
 



7. V rámci bodu 7. programu hovořili družstevníci o problémech v provozu domu a případných 
zlepšeních, zejména pak o: 
 

- výtah – vzhledem ke skutečnosti, že dochází k opakovanému přetížení výtahu, přestože počet 
osob v kabině nedosahuje maximální možné výše stanovené dodavatelem, tak ten bude 
vyzván k opravě tak, aby se tento stav již neopakoval. 

- mravenci – přítomní se vzhledem k výskytu mravenců v bytových jednotkách shodli na 
požadavku tento stav řešit. Bylo rozhodnuto, že představenstvo bude kontaktovat okolní 
vchody v domě tak, aby případné vyhubení mohlo proběhnout v celém rozsahu a zabránilo se 
opětovnému rozšíření. Současně s tím bude provedena kontrola, zda se v domě nevyskytují 
potkani. 

- zábradlí – přítomní družstevníci se shodli na provedení opravy schodišťového zábradlí, a to 
tak, že původní madla budou vyměněna za dřevěná.  

 
 
 

V 19,05 hod. předsedající členskou schůzi ukončila. 


